



Parental Engagement Policy American National School

2025-2026

Document control	
Policy responsibility	SLT
Creation date	August 2025
Next review date	August 2026



Parental Engagement Policy

سياسة مشاركة أولياء الأمور

2025/2026

Parental involvement in school activities is one of the key factors that contributes to the development of the educational process and creates a supportive school environment. This participation requires building a strong partnership between the school and the family, which positively impacts students' performance. Below is a plan and basic principles to empower parents to participate effectively in school activities.

Our Vision: Preparing an educated, independent, and capable generation of leaders who can keep up with a constantly changing world, while adhering to ethical values and preserving heritage.

Policy: At the American National School, we believe in the importance of building a strong community that provides parents with numerous opportunities to participate in school life. All parents are considered valuable members of our school community. Children benefit most when we work in partnership with their parents or guardians, as well as their extended families. Therefore, we are committed to continuous dialogue with parents and caregivers to enhance our understanding of the needs of their children and to support their families. When schools, families, and communities work together to support learning, it ensures active parental involvement at all levels of the program, including the development and implementation of school and district plans, as well as the implementation of school improvement and district improvement actions.

Objectives:

1. Support parents as the primary and most important teachers of their children.
2. Encourage parents and caregivers to engage in school life and the education of their children.
3. Enhance learning experiences for all students.
4. Provide a partnership between home and school, ensuring families feel supported, welcomed, and valued.
5. Ensure that the skills of all adults are maximized to enhance learning opportunities.

Agreement Between the School and Parents:

- The school requires all parents to sign an agreement between the school and parents before enrolling their children and annually during re-registration.



- The agreement outlines the obligations of each party and obliges parents to accept all school policies.
- The agreement includes codes of conduct for parents when interacting with the school community, as well as their commitment to ensuring that their children comply with the student behavior rules.

Engaging Parents in Their Children's Learning:

1. **Parent Guide:** At the beginning of each academic year, every student receives a "Parent Guide" that includes the school's vision, mission, and values, as well as a brief description of the curriculum and subjects. The guide also includes information on school timings, attendance, school rules, health and safety guidelines, uniform policies, promotion and retention rules, behavior rules, and more. Teachers and parents can communicate through a designated section in the guide.
2. **Parent-Teacher Meetings:** Parents are invited and encouraged to attend parent-teacher meetings, held twice a year. During these meetings, parents meet with their children's teachers to discuss their academic progress in all subjects.
3. **Providing Timely Information to Parents:** The school communicates regularly and frequently with parents via WhatsApp, the school portal, phone calls, and emails.
4. **Weekly Plans:** Weekly newsletters are sent to keep parents informed about school news and the curriculum.
5. **Portal Platform:** The platforms bring the school community together in one place, enabling teachers and families to communicate and share learning experiences.
6. **One-on-One Meetings Between Parents and Teachers:** If any concerns arise regarding a student, a meeting can be requested between the parent and teacher. A meeting date and time are set to discuss the issues and agree on an action plan.
7. **Regular Reports on Children's Progress:** Each child receives a report on their academic and personal development after every assessment and semester.
8. **Academic Counseling:** The school provides guidance to students in Grade 3 and invites universities to offer counseling regarding university admission requirements and the subjects to study for each major.
9. **Volunteer Opportunities:** The school makes every effort to create opportunities for parents to engage in school activities. Parents are informed through memos and invitations, and the school encourages parents to share ideas and volunteer for events and activities.
10. **Parent Surveys:** An annual survey is sent to all parents to gather feedback on the quality of education and services provided by the school, and to identify areas that need improvement. Responses are collected, analyzed, and used as opportunities to improve performance, and are typically included in the school improvement plan.

Engaging Parents in Their Children's Well-being:

1. **Well-being:** The school raises awareness among parents regarding its strategy and policies related to well-being. Parents can also share their views to improve their children's well-being at school through participation in well-being surveys, in line with the school's well-being policy and the quality assurance policy issued by the Abu Dhabi Department of Education and Knowledge (ADEK).



2. **Healthy Nutrition and Food Safety:** The school encourages parents to provide balanced and healthy snacks for their children, with a focus on sustainable practices. Parents are informed of food restrictions and items to avoid bringing to school, especially during events involving shared meals.
3. **Mental Health Awareness:** The school shares its student mental health policy with all parents and ensures that counselors and teachers inform them of any identified counseling needs for their child. This includes confidentiality requirements, parental consent, and the implications if parents refuse to give consent. The school keeps parents informed about mental health education programs held at the school and provides opportunities for their involvement.
4. **Inclusive Environment for Students:** The school informs parents of its inclusive admission procedures, requests for medical assessments, and any limitations regarding the school's ability to accommodate students. Regular updates on their child's learning progress are provided, and parents are involved in decisions regarding any curriculum adjustments that may affect certificate equivalency requirements.
5. **Extra-Curricular Activities (ECAs):** The school encourages parents to support their children's participation in extra-curricular activities by providing activity schedules, related information, and documentation to facilitate the registration process.
6. **Vaccinations:** The school facilitates access for healthcare providers authorized by the Department of Health (DOH) to students for the implementation of the school vaccination program, in accordance with DOH guidelines.
7. **Emergency Medical Services:** In emergencies, if parental consent is unavailable, the school nurse informs parents of the need for medical intervention and takes necessary steps to ensure the student's safety.
8. **School Bag Weight Limits:** The school regularly reminds parents to adhere to the maximum weight limits for student bags, in line with ADEK's school health and safety policy.

Parental Engagement and Notification:

1. **School Visits:** The school provides opportunities for parents to visit the school, meet the principal, teachers, and staff, and visit their children's learning spaces (e.g., classrooms and other facilities).
2. **Participation in School Events:** The school makes every effort to create opportunities for parents to engage in school activities. Parents are informed through memos and invitations. The school encourages parents to share ideas and volunteer for events such as the UAE National Day celebrations, graduation ceremonies, and sports competitions.
3. **Governance:** The school has a board of directors that includes at least one parent representative with voting rights.
4. **Fees:** The school facilitates the payment of school fees approved by ADEK in a timely and convenient manner, without imposing VAT.
5. **Inspection Reports:** The school ensures that its inspection evaluation reports are published on its website and are accessible to parents.
6. **School Records:** When students transfer between schools within the UAE or abroad, the school obtains parental consent before transferring any student information to third parties. The school retains student records and ensures that parents receive copies of any reports provided to ADEK.
7. **Student Protection:** The school informs parents of its responsibility regarding student protection in accordance with mandatory reporting requirements. Suspicious incidents (such as frequent absences or a student's sudden and unexplained withdrawal from school) are reported to the relevant authorities as potential abuse cases. The school holds awareness sessions to enhance parental awareness of student protection.



8. **Safety:** The school informs parents of all requirements related to student and school safety, such as issuing permanent entry cards, permits for third-grade students to move without accompaniment, notifications of arrival and departure, pre-registering guests for school events, and protocols for notifying the school of any changes in student pick-up arrangements.
9. **School Calendar:** The school shares the school calendar with parents once it is approved by ADEK.
10. **Inclusion:** The school ensures equal opportunities for parents of students with additional educational needs and parents of students of determination to participate in the school activities mentioned above.
11. **Notification of School Suspension or Closure:** ADEK reserves the right to suspend the school's license as part of its escalation procedures. During periods of license suspension, re-licensing, or cancellation, the school will notify parents as soon as a final decision is made. In cases of school suspension or closure, schools will fulfill their legal and contractual obligations, refund any outstanding fees, and provide relevant student reports and transfer certificates.

Annex 1: Home-School Agreement

Objective: At the American National School, we believe that children learn best when parents are aware of, understand, and agree with the school's goals. This agreement aims to strengthen the partnership between the school and parents in supporting children's learning.

School Commitments:

- Keeping you informed about the curriculum.
- Inviting you to attend parent information meetings and special events, including morning coffee sessions.
- Encouraging your child to do their best in school.
- Informing you of your child's academic progress during regular meetings.
- Sending age-appropriate homework regularly.
- Keeping you updated on school activities through email, newsletters, and event announcements.
- Contacting you if your child is sick or involved in a serious incident.
- Communicating with you if there are concerns about your child's performance, behavior, attendance, or discipline.

Parent Commitments:

- Ensure my child arrives at school before 7:30 AM, having had a good sleep, a suitable breakfast, and wearing the school uniform.
- Ensure timely pick-up of my child.
- Inform the school of any concerns or issues that might affect my child's learning or behavior.
- Notify the school if my child is absent, sick, or needs to leave early.
- Support the school's policies and guidelines related to behavior.
- Attend parent-teacher meetings and other meetings regarding my child's progress.
- Inform the school of any changes to emergency contact details or parent/caregiver email addresses.
- Respect the professional opinions of staff.

Student Commitments:



- Respect others' cultures, races, feelings, beliefs, and values.
- Take responsibility for my actions.
- Be kind and polite to everyone at school.
- Act safely.
- Ask for help when needed and do my best in everything I do.
- Take responsibility for my homework and assignments.
- Offer help when possible.
- Follow school rules.
- Ensure I take all school messages home.
- Inform a staff member if I am worried or unhappy.
- Take care of the school buildings, equipment, and facilities.

Together We Pledge:

- Treat each other respectfully, assuming good intentions.
- Put the students' needs at the center of discussions and decisions.
- Keep communication channels open, communicate respectfully, and be prepared to think about how we can contribute to solving any problems.



27-10-2025



Parental Engagement Policy at the American National School

سياسة مشاركة أولياء الأمور

2025-2026

مشاركة أولياء الأمور في الأنشطة المدرسية تعتبر من العوامل الأساسية التي تسهم في تطوير العملية التعليمية وتحقيق بيئة مدرسية داعمة. تطلب هذه المشاركة بناء علاقة شراكة قوية بين المدرسة والأسرة بما ينعكس إيجابياً على أداء الطلاب. فيما يلي خطة ومبادئ أساسية لتمكين أولياء الأمور من المشاركة الفعالة في الأنشطة المدرسية

رؤيتنا:

إعداد جيل متعلم ومستقل قيادية قادر على مواكبة العالم الدائم التغيير وتحلى بالقيم الأخلاقية ومحافظ على التراث.

السياسة:

في مدرسة الوطنية الأمريكية ، نؤمن بأهمية بناء مجتمع قوي يتبع للأباء العديد من الفرص للمشاركة في الحياة المدرسية. جميع الآباء يعتبرون جزءاً قيماً من مجتمع مدرستنا. يستفيد الأطفال بشكل أكبر عندما نعمل بالشراكة مع أولياء أمورهم أو القائمين على رعايتهم، وكذلك عائلاتهم الممتدة. لذا، نحن ملتزمون بالحوار المستمر مع الآباء والقائمين على الرعاية لتحسين معرفتنا باحتياجات أطفالهم ودعم عائلاتهم. عندما تعمل المدارس والأسر والمجتمعات معاً لدعم التعلم، فإن ذلك يضمن مشاركة فعالة للأولياء في جميع مستويات البرنامج، بما في ذلك تطوير وتنفيذ خطط المدرسة والمنطقة التعليمية، وكذلك تنفيذ بنود تحسين المدرسة والمنطقة.

الأهداف



1. دعم الآباء باعتبارهم المعلمين الأوائل والأهم لأطفالهم.
2. تشجيع الآباء والقائمين على الرعاية على المشاركة في حياة المدرسة وتعليم أطفالهم.
3. تعزيز تجارب التعلم لجميع الطلاب.
4. توفير شراكة بين المنزل والمدرسة، لضمان شعور العائلات بالدعم والترحيب والتقدير.
5. ضمان تحقيق أقصى استفادة من مهارات جميع الكبار لتعزيز فرص التعلم.

اتفاقية بين المدرسة والأولياء

- تتطلب المدرسة من جميع أولياء الأمور توقيع اتفاقية بين المدرسة والأولياء قبل تسجيل ابنائهم في المدرسة وسنواً عند إعادة التسجيل.
- تحدد الاتفاقية التزامات كل طرف وتلزم الآباء بقبول جميع سياسات المدرسة.
- تتضمن الاتفاقية قواعد سلوك للأولياء عند التعامل مع مجتمع المدرسة، بالإضافة إلى التزامهم بضمان امتثال أطفالهم لقواعد السلوك الطلابي.

اشراك الآباء في تعلم أطفالهم

1. دليل الآباء في بداية العام الدراسي، يحصل كل طالب على "دليل الآباء" الذي يتضمن رؤية المدرسة ورسالتها وقيمها، بالإضافة إلى وصف موجز للمناهج والمواد الدراسية. يشمل الدليل أيضًا معلومات حول مواعيد المدرسة، والغياب، وقواعد المدرسة، وقواعد الصحة والسلامة، والزي المدرسي، وسياسات الترقية والإعادة، وقواعد السلوك وغيرها من الأمور. كما يمكن للمعلمين وأولياء الأمور التواصل من خلال القسم المخصص في الدليل.
2. اجتماعات أولياء الأمور والمعلمين يدعى الآباء ويشجعون على حضور اجتماعات أولياء الأمور والمعلمين التي تفقد مرتبين في السنة. في هذه الاجتماعات، يلتقي الآباء مع معلمي أطفالهم ويناقشون تقدمهم في جميع المواد الدراسية.
3. توفير المعلومات للأباء في الوقت المناسب تواصل المدرسة مع الآباء بانتظام وبشكل متكرر عبر تطبيق Portal الخاص بالمدرسة، والكلمات الهاتفية، والبريد الإلكتروني.
4. الخطة الأسبوعية



يتم إرسال نشرات أسبوعية لضمان إبقاء الآباء على اطلاع دائم بأخبار المدرسة والمنهج الدراسي.

5. منصة Portal

تجمع المنصات مجتمع المدرسة في مكان واحد لتمكين المعلمين والعائلات من التواصل والتفاعل ومشاركة تجارب التعلم.

6. اجتماعات فردية بين الآباء والمعلمين

عند وجود أي مخاوف من قبل أحد الوالدين أو المعلم بشأن الطالب، يمكن طلب اجتماع بين الطرفين. يتم تحديد موعد الاجتماع ويلتقي الوالدان مع المعلم في تاريخ ووقت محددين لمناقشة القضايا والاتفاق على خطة عمل.

7. تقارير منتظمة عن تقدم الأطفال

يتم تقديم تقرير لكل طفل حول تطوره الأكاديمي والشخصي بعد كل تقييم وكل فصل دراسي.

8. الإرشاد الأكاديمي

تقديم المدرسة إرشاد توجيهي للطلاب في المراحل الثلاثة ودعوة الجامعات لاعطاء الطلاب الإرشاد حول شروط الالتحاق بالجامعات وما هي المواد التي لابد من دراستها في كل تخصص

9. فرص التطوع

تبذل المدرسة قصارى جهدها لخلق فرص لإشراك الآباء في الأنشطة المدرسية. يتم إبلاغ الآباء من خلال المذكرات والدعوات، كما تطلب المدرسة من الآباء مشاركة أفكارهم والتطوع في الفعاليات والأنشطة.

10. استبيان أولياء الأمور

يرسل سنويًا استبيان إلى جميع الآباء بهدف الحصول على ملاحظاتهم حول جودة التعليم والخدمات التي تقدمها المدرسة، وال المجالات التي تحتاج إلى تحسين. يتم جمع وتحليل الردود واستخدامها كفرص لتحسين الأداء، حيث يتم تضمينها عادةً في خطة تحسين المدرسة.

إشراك الآباء في رفاهية أطفالهم

1-الرفاهية:

تعمل المدرسة على توعية الآباء باستراتيجيتها و سياساتها المتعلقة بالرفاهية. كما يتمكن الآباء من مشاركة آرائهم لتحسين رفاهية أطفالهم في المدرسة من خلال المشاركة في استبيانات الرفاهية، وذلك بما يتماشى مع سياسة رفاهية المدارس وسياسة ضمان الجودة الصادرة عن دائرة التعليم والمعرفة (ADEK).

2-التقديمة الصحية وسلامة الطعام:

تشجع المدرسة الآباء على تقديم وجبات خفيفة ومتوازنة وصحية لأطفالهم، مع مراعاة الممارسات المستدامة. كما يتم إبلاغ الآباء بقيود الأطعمة والعناصر التي يجب تجنب إحضارها إلى المدرسة، خاصة خلال الفعاليات التي يتم فيها مشاركة الطعام.



3-التوعية بالصحة النفسية:

تشارك المدرسة سياسة الصحة النفسية للطلاب مع جميع الآباء، وتتضمن أن يقوم المستشارون والمعلمون بإبلاغهم بأي احتياجات استشارية يتم تحديدها لطفلهم. يشمل ذلك متطلبات السرية، وموافقة الوالدين، والتبعات في حال رفض الآباء تقديم الموافقة. كما تبقى المدرسة الآباء على اطلاع بالبرامج التثقيفية المتعلقة بالصحة النفسية التي تعقد في المدرسة، وتتوفر فرصاً لمشاركتهم.

4-توفير بيئة شاملة للطلاب:

تعمل المدرسة الآباء بإجراءات القبول الشاملة، وطلب التقارير الطبية التقييمية، وأي قيود تتعلق بقدرة المدرسة على استيعاب الطلاب إذا وجدت. كما يتم تقديم تحديثات دورية عن تقدم تعلم الطفل، وإشراك الآباء في اتخاذ القرارات المتعلقة بأي تعديلات في المنهج الدراسي.

5-الأنشطة الاصيفية (ECAS)

تشجع المدرسة الآباء على دعم مشاركة أطفالهم في الأنشطة الاصيفية من خلال تقديم جدول الأنشطة والمعلومات ذات الصلة، بالإضافة إلى الوثائق والأنظمة التي تسهل عملية التسجيل.

6-التطعيمات:

تُثبّت المدرسة لمقدمي الرعاية الصحية المعينين من قبل دائرة الصحة (DOH) الوصول إلى الطالب لدعم جهود تنفيذ برنامج التطعيم المدرسي، بما يتماشى مع إرشادات دائرة الصحة.

7-تقديم خدمات الطوارئ الطبية:

في حالات الطوارئ، وإذا لم تكن موافقة الوالدين متاحة، يقوم ممرض المدرسة بإبلاغ الوالدين بضرورة التدخل الطبي ويتخذ الخطوات الازمة لضمان سلامة الطالب.

8-حدود أوزان العقائب المدرسية:

تذكّر المدرسة الآباء بانتظام بالالتزام بالحدود القصوى لأوزان العقائب المدرسية للطلاب، وفقاً لسياسة الصحة والسلامة المدرسية الصادرة عن دائرة التعليم والمعرفة (ADEK).

إشراك الآباء وإخطارهم

-1- زيارات المدرسة:

توفر المدرسة فرصاً للآباء لزيارة المدرسة والالتقاء بالمدیر والمعلمين وبقية الموظفين. كما يمكنهم زيارة أماكن التعلم الخاصة بأطفالهم مثل الفصول الدراسية والمرافق الأخرى.

-2- المشاركة في فعاليات المدرسة:

تبذل المدرسة قصارى جهدها لخلق فرص لإشراك الآباء في الأنشطة المدرسية. يتم إبلاغ الآباء من خلال المذكرات والدعوات. كما تطلب المدرسة من الآباء مشاركة أفكارهم والتطوع في الفعاليات مثل الاحتفال باليوم الوطني لدولة الإمارات، حفلات التخرج، والمسابقات الرياضية.

-3-الحكومة:



تضمن المدرسة مجلس إدارة يشمل ممثلاً واحداً على الأقل من أولياء الأمور يتمتع بحقوق التصويت.

4- الرسوم:

تسهل المدرسة عملية دفع الرسوم المدرسية المعتمدة من دائرة التعليم والمعرفة (ADEK) بطريقة ميسرة وفي الوقت المناسب ،دون فرض ضريبة القيمة المضافة.(VAT)

5- تقييمات التفتيش:

تضمن المدرسة نشر تقارير تقييم التفتيش الخاصة بها على موقعها الإلكتروني و إتاحتها للأباء.

6- سجلات المدرسة:

في حالة انتقال الطلاب بين المدارس داخل الإمارات أو خارجها، تحصل المدرسة على موافقة الآباء قبل نقل معلومات الطلاب لأي طرف ثالث. تحفظ المدرسة بيانات الطلاب وتضمن حصول الآباء على نسخة من أي تقارير يتم تقديمها لدائرة التعليم والمعرفة.

7- حماية الطلاب:

تعلم المدرسة الآباء بمسؤوليتها تجاه حماية الطلاب وفقاً لمتطلبات الإبلاغ الإلزامي. يتم الإبلاغ عن أي حوادث مشبوهة (مثل الغياب المتكسر أو الانسحاب المفاجئ وغير المبرر للطالب من المدرسة) إلى الجهات المختصة كحالات إساءة محتملة. كما تُعقد جلسات توجيهية لتعزيزوعي الآباء بحماية الطلاب.

8- السلامة:

تُخْرِجُ المدرسة الآباء بجميع المتطلبات المتعلقة بحماية الطلاب والمدرسة، مثل إصدار بطاقات دخول دائمة، تصاريح للطلاب في الحلقة الثالثة بالتنقل دون مراقبة، إشعارات الوصول والمغادرة، تسجيل الضيوف مسبقاً لفعاليات المدرسة، وبروتوكولات إخبار المدرسة بالتغييرات في ترتيبات أصطحاب الطلاب.

9- التقويم المدرسي:

تشارك المدرسة التقويم المدرسي مع الآباء بمجرد اعتماده من دائرة التعليم والمعرفة.(ADEK)

10- الدمج:

تضمن المدرسة تكافؤ الفرص لآباء الطلاب ذوي الاحتياجات التعليمية الإضافية وآباء أصحاب الهمم للمشاركة في الأنشطة المدرسية المذكورة أعلاه.

11- إخبار الآباء بتعليق أو إغلاق المدرسة:

تحفظ دائرة التعليم والمعرفة بحق تعليق ترخيص المدرسة كجزء من إجراءات التصعيد. خلال فترات تعليق الترخيص، إعادة الترخيص، أو الإلغاء، تبلغ المدرسة الآباء بمجرد اتخاذ القرار النهائي. وفي حالات تعليق أو إغلاق المدرسة، تلتزم المدارس بتنفيذ التزاماتها القانونية والعقدية، وإعادة أي رسوم غير مستحقة، وتوفير تقارير الطلاب وشهادات الانتقال ذات الصلة.



الملحق 1: اتفاقية المنزل والمدرسة

الهدف

في مدرسة الوطنية الخاصة نؤمن بأن الأطفال يتعلمون بشكل أفضل عندما يكون أولياء الأمور على دراية ويفهمون ويوافقون على أهداف المدرسة. تهدف هذه الاتفاقية إلى تعزيز الشراكة بين المدرسة وأولياء الأمور لدعم تعلم الأطفال.

الالتزامات المدرسة:

- إيقاؤك على اطلاع بالمناهج الدراسية.
- دعوتك لحضور اجتماعات المعلومات الخاصة بالآباء والفعاليات الخاصة واجتماعات القهوة الصباحية.
- تشجيع طفلك على بذل قصارى جهده في المدرسة.
- إبلاغك بتقدم طفلك الدراسي خلال الاجتماعات الدورية.
- إرسال واجبات منزلية مناسبة لعمر الطفل بانتظام.
- إطلاعك على أنشطة المدرسة من خلال البريد الإلكتروني والرسائل الإخبارية والإعلانات عن الفعاليات الخاصة.
- الاتصال بك إذا كان طفلك مريضاً أو تعرض لحادث خطير.
- التواصل معك إذا ظهرت مخاوف تتعلق بعمل طفلك أو سلوكه أو حضوره أو انضباطه.

الالتزامات أولياء الأمور - أنا/نحن سنتعهد به

- التأكد من أن طفلي يصل إلى المدرسة قبل الساعة 7:30 صباحاً، بعد حصوله على نوم جيد وتناوله إفطاراً مناسباً وارتداء الزي المدرسي الرسعي.
- التأكد من استلام طفلي في الوقت المحدد.
- إبلاغ المدرسة بأي مخاوف أو مشاكل قد تؤثر على تعلم طفلي أو سلوكه.
- إبلاغ المدرسة إذا كان طفلي غائباً أو مريضاً أو بحاجة للمغادرة مبكراً.
- دعم سياسات المدرسة وإرشاداتها المتعلقة بالسلوك.
- حضور اجتماعات أولياء الأمور والعلمين وغيرها من الاجتماعات المتعلقة بتقدم طفلي.
- إبلاغ المدرسة بأي تغيرات في معلومات الطوارئ أو عنوانين البريد الإلكتروني للآباء أو مقدمي الرعاية.
- �احترام الرأي المهني للموظفين.

الالتزامات الطلاب - أتعهد به

- احترام ثقافة الآخرين وعرقهم ومشاعرهم ومعتقداتهم وقييمهم.



- تحمل المسؤولية عن أفعالي.
- أن أكون لطيفاً وأتحدث بأسلوب مهذب مع الجميع في المدرسة.
- التصرف بطريقة آمنة.
- طلب المساعدة إذا كنت بحاجة إليها وبنذر قصاري جهدي في كل ما أقوم به.
- تحمل المسؤولية عن واجباتي المدرسية والمنزلية.
- تقديم المساعدة عندما يكون ذلك ممكناً.
- اتباع قواعد المدرسة.
- التأكد من أنني أحمل جميع الرسائل المدرسية معي إلى المنزل.
- إبلاغ أحد أعضاء هيئة التدريس إذا كنت قلقاً أو غير سعيد.
- العناية بمباني المدرسة ومعداتها ومرافقها.

معاً سنتحمّل بـ

- معاملة بعضنا البعض بطريقة محترمة، مع افتراض حسن النية.
- وضع احتياجات الطلاب في صميم المناقشات والقرارات.
- الحفاظ على قنوات الاتصال مفتوحة، والتواصل باحترام، والاستعداد للتفكير في كيفية المساهمة في حل أي مشاكل.

Section	Details
Effective Date	This policy will be effective as of August, 2025 .
Approval/Authorization	Approved by: Dr. Denis Peters
	Title: Principal
	Date of Approval: August 15, 2025
Signature	
Review and Revision	This policy will be reviewed annually , or as needed, to ensure compliance with changing regulations.